


| | |
|--|---|
| <p>INNEBANDY</p>  | <p>Sektionsmöte Mötesanteckningar</p> <p>2022-02-13 19.00-21.00 Hammarhallen</p> |
|--|---|

Närvarande: Christina Thysell Persson, Jesper Sydlén, Katarina Hampusson, Peter Albinsson, Katarina Eriksson, Föräldrarepresentanter: P07; Anki Sahlström, Herr utv, P12 och P14; Mariah Fransson, P08/09; Annika Andersson, F07/08; Pål Hansson, Spelarråd Herrlaget; Nils Lindström, Philip Henriksson

| Ärende | Notering | Ansvar |
|----------------------|---|--------|
| Föregående protokoll | Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes och lades till handlingarna. | |
| Saker från lagen | <p>Herrlaget; allt är bra, vi är många spelare, har 4 matcher kvar Dam utv; De utvecklas, är ganska många, borde börja ett samarbete med F07/08</p> <p>F07/08; inget speciellt, det flyter på</p> <p>Herr utv; Få på träning både måndagar och onsdagar, kan vi slå ihop deras träningar med P07, så att de blir fler?</p> <p>P07; inget att säga, det går bra, vi lånar in spelare från herr utv ibland, från P08/09 ibland och från dam utv ibland</p> <p>P08/09; rörigt från början utan tränare, men det har löst sig jättebra</p> <p>P11; många har varit sjuka, vi är 19 st</p> <p>P12; Få spelare, svårt att få till matcher, samarbetet med övriga lag fungerar jättebra nu efter mötet vi hade i januari</p> <p>P14; väldigt många och glada killar, med mycket energi</p> | |
| Budget | <p>2021 höll vi budgeten</p> <p>Budget för 2022 är tagen men det slutgiltiga beslutet tas på årsmötet.</p> <p>Men vi känner att VM-rallyt är viktigt för att vi ska få budgeten att gå ihop. Det blir en stor inkomstkälla.</p> <p>En innebandyboll kostar tex 9 :- styck, och varje lag får ca 60-100 bollar på en säsong och vi har 18 lag.</p> <p>Målvaktsutrustningarna är också ganska dyra, och varje lag får 2 utrustningar.</p> <p>Licensavgiften är också ganska dyr för varje spelare</p> <p>Våra föräldrarådsrepresentanter tycker inte att vi jobbar mycket i SVIF, och dessutom är det billigt att vara med i våran förening.</p> | |

| | | |
|------------------------|--|--|
| | | |
| Rally - VM | <p>Vi har sett att en del föräldrar har kommenterat att de inte visste om att vi ska jobba på VM-rallyt. Men vi tog upp det redan på första ledarträffen i höstas och har sedan tagit upp det på flera sektionmöten. Vi tog även upp det på det sektionsmötet där föräldrarepresentanterna och spelarrådet sist var med.</p> <p>Söndag 27/2 ska vi jobba, på sträckan Tväråbäck - Stärkesmark. Nästa söndag ska varje lag lämna in till Stina vilka det är i varje lag som ska jobba.</p> <p>Föräldrarna undrar om det inte går att dela på passen, men det går inte för man får inte lämna området under rallyts gång. Många ifrågasätter om det här verkligen är rätt arbetsuppgift för föräldrarna, för att få in pengar till föreningen. Vi förstår frågan, men eftersom vi har tappat Noliastädningen etc så är det här ett försök att få in pengar till innebandyn. Vi tyckte det var bra att arbetet var under säsongen. Vi kommer att utvärdera detta efteråt.</p> <p>Vi funderar på om vi ska lägga ut kartan på den sträcka vi ska jobba på.</p> | |
| Corona - nytt | Alla restriktioner är nu släppta. | |
| Målvaks- träningar | <p>16/2 för de äldre kl. 17.45 - 19.00. Oskar Stensson håller i den 2/3 för de yngre, kl 18-19, Katarina, Stina, Jonathan och Anton håller i det</p> <p>Det har varit ganska få målvakter på de äldres målvaktsträningar men väldigt många på de yngres.</p> <p>Om de yngre lagen har många målvakter som turas om så får målvakterna turas om att komma på målvaktsträningarna.</p> <p>Eftersom varje lag har två utrustningar så är det lämpligt att de kommer 2 ena gången, 2 st andra nästa gång etc.</p> <p>Vi vill gärna att minst en ledare/ lag kommer på målvaktsträningarna för att få tips till sina egna träningar.</p> | |
| Ledar- utbildningar | <p>Kurs i Ledarskapsutveckling för idrottslig prestation och hållbarhet: söndag 20/2 kl 18-20 och söndag 20/3 kl 18-20</p> <p>Efter det blir det besök av Grim (utbildaren) i de olika lagen.</p> <p>Mattias Bergsdorf kommer även nu under våren och håller i träningar med olika lag. Denna gång blir det F11 och Dam utv och det är den 22/2. Träningen är kl 18-19 för F11 och kl. 19-20.30 för Dam utv. Båda träningarna i Hammarhallen. Vi vill att de ledare som vill ha tips på övningar kommer och tittar på träningarna.</p> | |

| | | |
|---------------------|--|--|
| | Vi har ledaravslutning 12/4. Vi bjuder alla ledare på middag, utvärderar säsongen och planerar nästa säsong. Alla lag ska även lämna in sitt material då | |
| Innebandygala | Lördag 26/3 på festplatsen i Vännäsby. Vi bjuder in alla lag, äter tacos, leker lekar etc. Någon förälder per lag kommer att vara med och hjälpa till med maten, städa el liknande. Någon i varje lag kommer även att baka kladdkaka till den kvällen. | |
| Spelarintervjuer | Vi i sektionen kommer att intervjua alla spelare i herrlaget, damer utv och herrar utv, ev även P07 och F07/08 för att höra hur de tycker att säsongen har varit och för att planera nästa säsong. Vi sammanställer sedan intervjuerna och går igenom det med respektive lags tränare och ledare. | |
| Cup för F14 och P14 | Damer utv kommer att anordna en cup för F14, 12/3 i Hammarhallen Herrlaget kommer att anordna en cup för P14, 10/4 i Hammarhallen Spelarna kommer att ha matchtröjor på sig under cupen. | |
| Bingo | Bingon har nu ändrats från fredagsbingo till söndagsbingo. Det är 2st som börjar jobba kl 12.45 och sedan 2 st som börjar 16.30 och hjälper till med städningen. Inkomsten från bingon gör ju att alla andra sektioner i Svif får pengar. Men bingon fungerar inte heller om inte vi hjälper dem. På söndag jobbar F07/08 I mars jobbar P07 Det är två storbingo i sommar och där jobbar dam utv och herrlaget | |
| Övriga frågor | Man får gärna filma sina lags matcher, även nu efter att restriktionerna har tagits bort, allt material till det går att låna. | |

| | | |
|--|--|--|
| | Vi diskuterar att låna in spelare. Vi lånar i första hand in från ett yngre lag, i andra hand från ett tjejlag i samma ålder (om man är ett pojklag) och i tredje hand från ett äldre lag. Men vi i SVIF toppar inga lag. Vi fuskar inte. | |
| Eget möte i sektionen | | |
| Nomineringar | Folke Åströms stipendium till någon aktiv ungdom i föreningen: Vi funderar vidare på det stipendiumet Gustav Forsgrens stipendium; laget före jaget: Vi föreslår en spelare till det Ungdomsledarstipendium: Vi föreslår en ledare till det priset | |
| Intervjua spelare i herrlaget, dam utv och herr utv, P07, F07/08 | Vi bestämmer att vi i år även ska intervjua spelare i F07/08 och P07 Herrlaget; Katarina E och Jesper intervjuar dem Dam utv; Katarina H och Stina intervjuar dem Herr utv; Peter intervjuar dem P07; Katarina H intervjuar dem F07/08; Stina intervjuar dem | |
| Para-innebandy Ett svif för alla | Vi bestämmer att vi ska starta upp det till hösten, men ev en el några uppstartsträffar redan nu under våren. Riksidrottsförbundet håller på att bestämma att parainnebandyn ska ligga under innebandyförbundet, och det är precis så vi tycker att det ska vara. Vi jobbar vidare med den här frågan med förbundet. | |
| Sektions- utbildning med Sisu | Vi i sektionen ska ha kurs med Sisu, men nytt datum är ännu inte bestämt. Vi ställde in kursen pga coronan, men nu kan vi träffas och ha kursen. | |
| Domar- utbildning för ledare och spelare som vill det | Vi kommer att ta kontakt med förbundet för att höra om vi kan ha en domarkurs för våra ledare och några i dam utv inför cupen de ska ha, och även herr utv. Den första domarutbildningen, grundutbildningen brukar vara två kvällar. Vi önskar att det blir en första träff nu snart med grunderna. Och att den andra träffen blir i höst, för de som sedan känner att de vill börja som domare. | |
| Övriga frågor | Inga övriga frågor | |

Noterats av Katarina E